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Nieuwsbrief 39 – Maart 2013 

 
Uitnodiging voor de 

10e Algemene Ledenvergadering 

op zaterdag 13 april 2013 

 
U bent van harte welkom van 14.00 – 
16.00 uur in de Ontmoetingsruimte Oost-
oever,  Bonnefantenstraat  10 aan  het 
Kröller Müllerpark. Met name kijken wij 
uit naar mensen die ons bestuur willen 
komen aanvullen/verjongen. Heeft u in-
teresse of wilt u zich eerst eens oriën-
teren, kom dan naar de vergadering! 
 

Agenda  

1.  Opening 
2.  Verslag Algemene Ledenvergadering 
     van 14 april 2012 (in Nieuwsbrief 36 
     staat een korte samenvatting) 
3.  Verslag van de ontwikkelingen rond 
     de Sloterplas in het afgelopen jaar 
4.  Verslag van onze activiteiten in 2012 
5.  Verslag van de penningmeester  
6.  Verslag van de kascommissie  
7.  Benoeming van nieuwe kascommissie 
8.  Periodiek aftreden van bestuursleden; 
Tineke Rombout is wél en Wouter van 
der Wulp is niet herkiesbaar. 
9.  Plannen en begroting voor 2013 
10. Rondvraag 
Na afloop drinken we bubbels ter viering 
van onze 10e ledenvergadering. 
 

Excursie Rembrandtpark 

Zaterdag 11 mei van 13.00 – 15.00 uur 
We worden door dit, in Engelse land-
schapsstijl ontworpen park, rondgeleid 
door Teun van Dijk, voorzitter van de 
Vrienden van het Rembrandtpark. 
We verzamelen in het park bij de 
7e Montessorischool  Nachtwachtlaan 35 
naast kantorencomplex RingPark. 

 

Nieuwjaarsbijeenkomst 

 

Ondanks het gure weer waren zo’n 40 
VVS-vrienden afgekomen op onze nieuw-
jaarsbijeenkomst in het Dienstencentrum 
Maarten Luther. 
Na een welkomstwoord van de voorzitter 
volgde een korte uiteenzetting door de 
directeur Ria van der Heiden. Het dien-
stencentrum biedt zorg, variërend van 
huishoudelijke hulp tot terminale zorg. 
Ook dagverzorging is mogelijk. Het cen-
trum streeft ernaar om  omwonenden zo-
danig te ondersteunen dat zij zo lang 
mogelijk thuis kunnen blijven wonen. 
Naast zorg worden er ook maaltijden ge-
serveerd en is er een uitgebreid aanbod 
aan gezellige activiteiten, zeven dagen 
per week.  
Daarna liet Marjori Hong ons, met haar 
aanstekelijke enthousiasme, delen in 
haar beleving van de natuur in het park 
en in haar tuin met prachtige foto's, 
verhalen en dromen. Intussen was het 
buiten veranderd in een witte wereld.  
 

 
 
Na afloop van de bijeenkomst kwam VVS 
lid Alphons Berkemeyer deze besneeuw- 
de kuifeend met blauwe snavel tegen. 
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Winterwandeling  

 
Op 3 maart, een rustige, niet meer zó 
koude dag, lieten we ons rondleiden door 
Wouter van der Wulp. De bijna 30 
excursiegangers bekeken als eerste 
boom een van de knotwilgen van het 
Wilgenlaantje. Uit de holle stam van deze 
wilg groeit een zomereik, met takken vol 
met galappeltjes. Dit zijn door de eik zelf 
gemaakte winteronderkomens voor de 
eikengalwesp. Voor de inkt die hiervan 
kan worden gemaakt wist Wouter het re-
cept. Daarna liepen we naar de iepen-
lanen aan de Noordzijde. Deze iepen 
zitten vol met donkerpaars-rode 
knoppen. Dit betekent veel iepensneeuw, 
dit jaar. We keken naar de knoppen van 
de populieren op het bolwerk aan eind 
van de boulevard, die als puntige 
weerhaken tegen de lucht afsteken. De 
rode beuk die naast de 
Sloterparkbadsingel is geplant heeft een 
omzwachtelde stam. Dit is geen 
bescherming tegen de koude, maar 
tegen zonnebrand! Aan de overkant van 
de Allendelaan bij de kano-overstap, 
bekeken we de bast van een plataan en 
de Canadese kornoelje, een heester met 
mooie geelgroene takken. 
We volgden het pad achter de kinder-
boerderij en zagen de gele hangende 
katjes(m) samen met knoppen met paar-
se pluimpjes (v) van de hazelaar, de gele 
bloemtrosjes van de gele kornoelje en de 
verdroogde besjes van de zuurbes.  
 

 
gele kornoelje 

 

We gingen verder over het vlonderpad in 
het water, de noordelijke begrenzing van 
de natuurspeeltuin en bewonderden even 
verderop een veldje winterakonieten. 
Bijna alle winterakonieten in Amster-

damse parken zijn geplant door Theo 
Haring (een kunstenaar uit Slotermeer). 
Wouter droeg hierbij een toepasselijk 
Engels gedicht voor. Meer over winter-
akonieten is te vinden op onze website. 
Daarna namen we de lange kunststof-
brug naar het Ruige Riet en vervolgden 
onze tocht over het langzamerhand 
enorm brede, verende, weer met nieuw 
haksel opgehoogde pad. Daar moet het 
stadsdeel toch echt mee ophouden want 
aan weerskanten van het pad komen de 
brandnetels alweer op.  
We zagen de zwarte knoppen aan de 
lichte, gladde stammetjes van het essen-
opschot en overal de witte, door 
konijnen, afgeknaagde, takken en dunne 
stammen van de kardinaalsmuts. 
Toen we over de hoge brug de Allen-
delaan waren overgestoken kwamen we 
bij het dennenbosje. Boven in de kruinen 
waren de reigers rochelend, druk bezig 
met het verzorgen van hun kroost. Als 
teken van hun al in januari begonnen 
broedseizoen, vonden we onder de bo-
men stukken van de mooie lichtgroene 
eierschalen. 
Aan deze kant van het park is de taxus 
aangeplant, een donkergroene struikach-
tige naaldboom, waarvan het mannelijke 
exemplaar kleine gele bloemen tussen de 
naalden heeft; de vrouwelijke boom 
heeft groene knopjes die een kleverig 
rood omhulsel hebben. Is het omdat die 
besjes te aantrekkelijk zijn voor kinderen 
en de taxus giftig is, dat er in het park 
geen vrouwelijke bomen te vinden zijn?  
Verder werden nog een paar robinia’s of 
schijnacacia's, een vleugelnoot en ver-
schillende elzen vol met hangende katjes 
(m) en kleine knopjes (v) bekeken. Met 
de volhouders werd deze leerzame ex-
cursie in café Oostoever afgesloten.  
 
Ontwikkelstrategie Sloterplas 

 
De Sloterplasconferentie van juni 2012 
en de daarop volgende digitale consul-
tatie hebben het stadsdeel een stroom 
van 176 ideeën opgeleverd.  
De hierop volgende nota Ontwikkelstrate-
gie Sloterplas is tot nu toe drie maal be-
handeld in de deelraad, waar wij vanzelf-
sprekend aanwezig waren: 
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24/1 - debatavond. Het DB besluit de 
nota vast te laten stellen door de Raad. 
6/3 - de ínformerende vergadering. Daar 
is door verschillende partijen (incl. de 
VVS) de vraag gesteld naar de status van 
de nota. Paulus de Wilt zegt toe met een 
toelichting te zullen komen voor de 
laatste, besluitvormende vergadering. 
13/3 - de meningvormende vergadering. 
De VVS heeft daar haar mening gegeven, 
zowel mondeling als schriftelijk. 
27/3 vindt de besluitvormende vergade-
ring plaats. 
Hieronder volgt een samenvatting van 
de nota Ontwikkelstrategie Sloterplas: 
Deze bevat een Analyse van de ideeën 
waaruit naar voren komt dat de Sloter-
plas (ook het Sloterpark) ontwikkeld kan 
worden als recreatie gebied met stede-
lijke allure.  
Onder de kop Vergezicht Sloterplas 
wordt geschetst welk toekomstideaal de 
samenstellers voor ogen hebben. Hierbij 
wordt vooral gedacht aan het dichterbij 
halen van de stad wat betreft terrassen, 
flaneren, eten en culturele activiteiten. 
Voor het Groen wordt genoemd kwali- 
teitsverbetering en versteviging van de 
kwantiteit en ook afstemming op de 
gebruiksmogelijkheden. In dit verband 
wordt Loveland genoemd.   
Het Water moet schoner en het Water- 
sporteiland moet een aantrekkelijker, 
open verblijfsgebied worden. Bebouwing 
in en op het water acht men onwenselijk.  
Vervolgens wordt het gewenste karakter 
van de oevers met de daarin passende 
ideeën beschreven: 
Noord - De noordkant moet een cultu-
reel en recreatief lint worden dat de 
verbinding met de stad gaat maken. 
Oost – Daar moet men inspelen op het 
natte karakter; "wetlands"  maken met 
hoge paden. In de buurt van de fitness- 
toestellen, het skatebaantje en de 
speeltoestellen, zullen banken en een 
waterfonteintje geplaatst worden. 
Zuid - Het Watersporteiland (o.i. nog de 
oostelijke oever) moet het visitekaartje 
van Nieuw-West worden.  De Zuidwest-
oever wordt de ontmoetingsplek voor de 
bewoners van Nieuw-West. De oever 
moet geschikt gemaakt worden voor 
zowel grootse evenementen als lokale 
activiteiten. 

West – Een nadrukkelijke wens is een 
openbare oever langs het Sloterparkbad. 
en het verder ontwikkelen van sport-
mogelijkheden. Evenementen met meer 
dan 10.000 bezoekers zijn minder ge-
wenst. 
Parkmanagement – Het beheer van het 
park moet aangepast worden aan het ge-
bruik. Knelpunten worden aangepakt 
zoals achterstallig onderhoud in de bos-
vakken en wateroverlast. Evenementen-
terreinen worden aangewezen en hier-
voor moeten de paden en grasmat wor-
den ingericht. Een deel van de beheer-
kosten zullen moeten komen uit het park 
zelf (sponsoring). Dit wordt vastgelegd in 
een beheerstrategie en een beheerplan. 
Aanpak – De strategie schrijft geen 
ontwerp of regime voor en is afhankelijk 
van de tijdgeest. Het is een bouwsteen 
voor in de toekomst op te stellen plannen 
(bestemmingsplannen, hotelnota etc).  
De overheid hoeft alleen te faciliteren, de 
regels aan te passen en kansen te 
koppelen aan initiatieven van onder- 
nemers. Het parkmanagement kan 
vanuit de gewenste programmering het 
beheer ontwikkelen.  
 
Ons belangrijkste bezwaar is dat men het 

beheer van het park ten dienste wil 
stellen van het, door de tijdgeest, de 

deelraad of de Centrale Stad gewenste 
gebruik voor 'interventies' of evene-
menten. Maar ook is de strategie, de 

aanpak zo mistig geformuleerd dat de 
vrees ontstaat dat alles maar moet 

kunnen zodra -wie dan ook- er geld voor 
over heeft. Wat ons betreft moet de 
parkfunctie zelf voorop worden gesteld.  

 
Bomenbeleidsplan Nieuw-West 

 

Uit oogpunt van rechtsgelijkheid heeft de 
Centrale Stad verzocht de stedelijke bo-
menverordening te gebruiken. Daarom 
besluit het DB van Nieuw-West om de 
bestaande kapvergunning in stand te 
houden en het beleidsplan aan te passen. 
De raad beslist 24 april.  
 

Horeca- en leisurenota 

Deze ligt ter inzage tot 5 april. Ook hier-
op zullen wij onze reactie sturen  
 



 4 

Kroniek Osdorper oever, deel 22 

 

Tot en met 24 april ligt het Ontwerp Be-
stemmingsplan Osdorpplein e.o. ter visie. 
De oever maakt hier deel van uit.  
Ook hier zal de VVS bezwaar maken, 
ondermeer tegen de grote hoeveelheid 
horecavoorzieningen en het gebouw van 
maximaal twee lagen en een oppervlakte 
van 1200 m2 in de oeverlijn. 
 
Aanleg natuurvriendelijke oevers 

(vervolg) 

 

Begin februari gaf het stadsdeel uitleg 
aan omwonenden en belangstellenden 
over de aanleg van de twee eilandjes aan 
de zuidwestkant van de Sloterplas. Het 
gaat om natuurlijke oevers langs de eco-
logische hoofdstructuur. Met de aanleg 
van deze oevers wil men reptielen, zoals 
de ringslang en kleine zoogdieren die 
zich van het ene naar het andere na-
tuurterrein verplaatsen beter bescher-
men en ook hoopt men een bijdrage te 
leveren aan het terugdringen van blauw-
alg. Inmiddels hadden de werkzaam-
heden al lang klaar moeten zijn maar - 
zo werd ons verteld -  door miscommu-
nicatie met de uitvoerder moest het werk 
gedeeltelijk worden overgedaan. Nu is 
het de bedoeling om het werk vóór het 
begin van het broedseizoen te voltooien.  
 

 
 
De omwonenden betreuren het dat de 
wijde blik van het oorspronkelijk ontwerp 
door de aanleg van de eilanden is ver-
smald. Ook vrezen zij voor overlast en 
zwerfvuil door de aanleg van een vlon-

derpad langs een van de eilanden (dit is 
voorlopig uitgesteld vanwege geldge-
brek). Wij waren blij om te vernemen dat 
de betonnen oeverrand ter plaatse intact 
blijft. Deze beschoeiing is een essentieel 
onderdeel van het ontwerp van de Slo-
terplas en van monumentale waarde. Wel 
betreuren we de rigoureuze ingreep in 
het groen langs de oevers en we zullen 
bij het stadsdeel aandringen op de 
aanplant van nieuwe heesters en strui-
ken. 
 

Loveland  

 

Uit de 500 reacties die Loveland ontving, 
na hun oproep om het Sloterpark schoon 
te maken in ruil voor een vrijkaartje, zijn 
40 vrijwilligers uitgekozen. 
Was dit een compensatie voor de aan-
gerichte schade aan het Sloterpark in 
2011 die nog steeds niet hersteld is?  
 
Open dag Watersporteiland 

 

De Watersporteiland-gebruikers hebben 
de handen ineen geslagen en zelf een 
ontwikkelvisie opgesteld. Hierin worden 
o.a. kleine verbeteringen aan het stads- 
deel gevraagd zoals een deugdelijke 
bewegwijzering, een zwemsteiger met 
trap, een picknicktafel, een picknick- 
steiger en een invalidensteiger. 
Zondag 21 april van 12.00 tot 17.00 

uur houden deze gebruikers van het 
Watersporteiland gezamenlijk een open 
dag. Ook de VVS zal hier aan meedoen.  
U bent van harte uitgenodigd. 
 
 
 

 
 post@vriendenvandesloterplas.nl 
 Jan Tooropstraat 6 – 1062 BM  
 Lidmaatschap 5 euro, banknr. 9590123

 

 
Kijkt u vooral ook eens op onze website www.vriendenvandesloterplas.nl. Er staan 
wekelijks nieuwe berichten op en ook is de Nieuwsbrief met foto’s in kleur te zien.


